
 

 

PROTOKOLAS  

2023 05 31 Nr. 01720230531 

Vilnius

 

Lietuvos kartingo federacijos Tarybos narių posėdis 

 

Lietuvos kartingo federacijos (toliau LKF) Taryba turi 6 (šešis) narius: Karolis Šikšnelis, Karolis 

Razas, Paulius Paškevičius, Edvardas Grabliauskas, Ugnius Čaplikas, Martynas Tankevičius. 

 

Posėdis vyko nuotoliniu būdu per Zoom programėlę. Posėdžio pradžia 2023 05 31 11:30 val.  jame 

dalyvauja 6 (šeši) tarybos nariai: K. Šikšnelis, E. Grabliauskas, M.Tankevičius, P.Paškevičius, 

U.Čaplikas, K.Razas. Taip pat prisijungė Marius Mikuševičius dėl darbotvarkėje numatytų klausimų. 

LKF įstatuose numatyta, kad Taryba gali priimti sprendimus, kai posėdyje dalyvauja daugiau kaip ½ 

Tarybos narių, todėl priimti sprendimai galiojantys. 

Posėdžiui pirmininkauja Karolis Šikšnelis, sekretoriauja Brigita Vazgytė. 

 

Dienotvarkė: 

1. Mariaus Mikuševičiaus klausimai (jeigu dalyvaus)  

1.1. teisėju sprendimai ko trūko, ką reikia dar padaryti. 

1.2. Nesportiskas mechanikų ir komandos narių elgesys. 

1.3. Aukštadvario situacija - oficialios treniruotės ir pan. 

1.4. Kiti klausimai. 

 

2. KZ2 ir OK padangų klausimas 

3. OK kategorijos klausimas 

4. Aukštadvario darbai 

5. Daliaus Maniušio klausimas 

6. Bačiūnų kartodromo operatoriaus nebuvimo varžybose klausimas 

7. Dėl V.Volungevičienės pasisakymų internete 

8. Kiti klausimai 

Svarstyti klausimai: 

1. Mariaus Mikuševičaus klausimai: 

1.1.Teisėjų sprendimai ko trūko, ką reikia dar padaryti: 

Dėl pakeltų abiejų rankų, pasiūlyta peržiūrėti visų kategorijų finišus. Marius 

Mikuševičius sugrįš su sprendimais. Ugnius Čaplikas pasisiūlė atsiųsti informaciją kad 

turėtų būti diskvalifikacija už pakeltas rankas pagal FIA. Bei kiek dienų po varžybų 

galima keisti varžybų rezultatus. 

Briggs MINI Heat 1 startas - situaciją Marius M. peržiūrėjo bet nematė kad sportininkai 

susikeitė vietomis, peržiūrės dar kartą del susikeitimo. 

MICRO60 lenkimas per geltona vėliavą slow zonoje 127 finale – Marius M. peržiūrės 

video (4 ir 5 važiavimo pozicijos). 

MICRO60 121 startiniui buvo rodoma mėlyna vėliava, bet ją ignoravo. Marius M. 



peržiūrės video. 

Bendru sutarimu nutarta kad Marius Mikuševičius peržiūrės minėtus klausimus ir 

surašys savo atsakymus ir siūlymus. 

 

2. KZ2 ir OK padangų skaičius sekančiuose etapuose. 

Martynas T. siūlo didinti skaičių, nes padangos tikrai stipriai dėvėsi. Nuspręsta kad būtina 

didinti padangų skaičius dėl saugumo. Iškeltas klausimas ar 2 komplektai ar 1.5 komplekto. 

SIŪLYMAS BALSAVIMUI: privalomos 6 padangos (3 priekinės ir 3 galinės). 

BALSAVIMAS: Už 6, Prieš 0 

NUTARTA: privalomos 6 padangos (3 priekinės ir 3 galinės). 

3. OK kategorijos klausimas 

Paulius Paskevičius pasiūlė OK ir OK JUNIOR atskirti pvz.10 metrų atstumu. 

Ugnius Čaplikas pasiūlė šias kategorija atskirti apie puse rato. 

Karolis Š. pasiūlė šias kategorija atskirti puse tiesiosios. 

SIŪLYMAS BALSAVIMUI: OK ir OK Junior atskirti apie 30-50 metrų atstumu (iki pusė 

tiesiosios), jei OK Junior neduodamas startas, tada OK kategorijos sportininkams duodamas 

restartas. 

BALSAVIMAS: Už 5, Prieš 0 

NUTARTA: OK ir OK Junior atskirti apie 30-50 metrų atstumu (iki pusė tiesiosios), jei OK Junior 

neduodamas startas, tada OK kategorijos sportininkams duodamas restartas. 

4. Aukštadvario darbai: 

Bendru nutarimu nuspręsta, kad treniruočių laikas yra 10-18 val. Taip pat nuspręsta sutarti - 

kad motociklų treniruotės pasibaigtų iki 18 val. priminti apie homoluotus duslintuvus.  

Bendru nutarimu nuspręsta, kad treniruočių kaina: 50 Eur/laisvų treniruočių diena ir 60 

Eur/oficialių treniruočių diena.  

Bendru nutarimu nuspręsta, kad dėl saugumo tiesiojoje bus sustatyti plastikiniai bordiūrai 

nuomoti iš Plytinės kartodromas (suderinta simbolinė nuomos kaina 100Eur iki varžybų 

pabaigos ir 100m). Atsisakyta betoninių blokų ir šieno „kitkų“. 

Bendru nutarimu nuspręsta, kad reikalinga apsauga naktimis.  

5. Daliaus Maniušio klausimas 

Paulius Paškevičius pasiūlė iškviesti Dalių Maniušį ir pasikalbėti. Ateityje jeigu gasdina 

nutraukti varžybas, ar „duoti su plyta per galvą“ – skambinti 112. Taip pat informuoti ir jį, 

kad jeigu elgsis netinkamai - kviesime policiją. Bendru nutarimu sutarta, kad Karolis K. ir 

Brigita V. pasikvies pokalbiui. 

6. Bačiūnų kartodromo operatoriaus nebuvimo varžybose klausimas  

Bendru sutarimu nutarta, kad LKF vardu išsiųsime raštą VŠĮ Kartas Šiauliai dėl buvusių 

situacijų. 

7. Dėl V.Volungevičienės pasisakymų internete. 

Marius Mikuševičius atkreipė dėmesį kad pagal FIA kodeksą - mama yra komandos dalis. 



Martynas Tankevičius atkreipė dėmesį kad tokie pasisakymai yra negerai, sporto įvaizdžiui, 

bendruomenei. 

Edvardas Grabliauskas atkreipia dėmesį, kad pateikta informacija yra manipuliacijos, 

išvedžiojimai. Siūlo pakalbėti bei galbūt skirti viešą įspėjimą. Ugnius Čaplikas ir Paulius 

Paškevičius siūlo pasikalbėti su mama. Martynas Tankevičius atkreipia dėmesį, kad jeigu 

yra pretenzija iš kitų sportininkų, tada turime imtis priemonių.  

 

8. Kiti klausimai: Naujo klubo priėmimo į LKF Narius UAB Daugartis (Gediminas 

Kriaučiūnas) 

SIŪLYMAS BALSAVIMUI: Priimti UAB Daugartis į LKF Narius. 

BALSAVIMAS: Už 5, Prieš 0 

NUTARTA. Priimti UAB Daugartis į LKF Narius. 

 

Bendru sutarimu, nuspręsta pratęsti kitus klausimus sekančiame posėdyje. 

9. Dėl licencijų išdavimo tvarkos 

10. Jono Pidkovo pastabos 

11. Ar naudojame vėliavą kuri lėtesnį pilnu ratu nuima. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas 

 

Karolis Šikšnelis 

 

Posėdžio sekretorius 

 

Brigita Vazgytė 

 

 


